

**RPGMBC'S COVID VACCINE GUIDELINE**

**列治文基督教頌恩堂新冠病毒疫苗指引**

- Vaccination is a personal, contentious and even convictional issue. It is better to keep it to oneself and better not tell others and there is no need to discuss or argue about it. People who know other's vaccination information shall also confide to themselves for that information is privileged and private.
- **接種疫苗是具爭議性甚至成為堅持相信的個人信念，無須向外宣揚，亦無須為此進行討論甚至展開爭拗。本會懇請已獲悉他人接種資訊的兄弟將資料保密。**

- As of today, though it is the BC government's position to strongly recommend all citizens to be vaccinated, it is not the church's position to require all congregations to be fully vaccinated in order to attend church activities. We will continue to uphold our "COVID Reopening Plan" instruction **UNLESS** the government starts requiring Vaccine passports to attend church. In the meantime, we will still welcome all, vaccinated or not, pro or against vaccinations. As the biblical principle given by Paul in Galatians 3:27-28, "For as many of you as were baptized into Christ have put on Christ. There is neither Jew nor Greek, there is neither slave nor free, there is no male and female, for you are all one in Christ Jesus."
- 直至今日為止，基於BC省政府只是強烈建議所有民眾接種疫苗，本會因此仍會採納經通過的重啟計劃，不會要求所有會眾必須接種疫苗才可參與教會活動，**除非**政府開始要求民眾出示疫苗護照才可參加。本會現時仍歡迎已接種或未接種，贊成或反對疫苗人士參與聚會。正如使徒保羅在加拉太書3:27-28所說：你們受洗歸入基督的，都是披戴基督了。並不分猶太人、希利尼人、自主的、為奴的、或男或女；因為你們在基督耶穌裡，都成為一了。